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Schriftelijke vragen (artikel 40 van het reglement van Orde) fractie Water 

Natuurlijk  

Datum:18 juli 2018 
Onderwerp: Briefrapportage RIVM effecten rubbergranulaat 

 
 

Aan de voorzitter van het AB HDSR, 
 

 
Recentelijk is van het RIVM een rapport met de volgende titel verschenen: 

“Verkenning milieueffecten rubbergranulaat bij kunstgrasvelden (RIVM 
Briefrapport 2018-0072)” 

 
In dat rapport is het milieueffect van rubbergranulaat (gemalen 

autobanden) uit kunstgrasvelden onderzocht. Uit het rapport komt naar 
voren dat: 

 Drainagewater dat uit de kunstgrasvelden in het oppervlaktewater 

komt vaak giftig is. 
 Het drainagewater onder de velden veel stoffen bevat die in 

autobanden zitten, zoals zink, kobalt en minerale olie. 
 In een deel van de monsters van drainagewater en waterbodem 

toxische effecten op levende organismen zijn gevonden.  
 De bodem naast kunstgrasvelden soms ernstig vervuild is. 

 Het RIVM aanbeveelt om maatregelen te treffen om de verspreiding 
van rubberkorrels naar de bermgrond te voorkomen en om de 

uitstoot van stoffen via het drainagewater te beperken. 
 

De fractie Water Natuurlijk wil hierover graag de volgende vragen stellen:  
1. Bent u bekend met het rapport?  

2. Hoe beoordeelt u de uitkomsten van het onderzoek? 
3. Op welke manier dient het waterschap, als bevoegd gezag ten aanzien 

van het waterkwaliteitsbeheer, te handelen nu uit het onderzoek blijkt 

dat er mogelijk giftige stoffen in het water terecht zijn gekomen? Kunt 
u hierbij ingaan op het geldende wettelijke kader en op de afwegingen 

die worden gemaakt?  
4. Wat is de rol die het waterschap op zich kan en wenst te nemen? Bent 

u in overleg met de betrokken medeoverheden? Zo ja, kunt u 
aangeven op welke manier het waterschap en de overige betrokken 

overheden van plan zijn te handelen? Zo nee, waarom niet? 
5. Bent u ermee bekend of en hoe andere waterschappen omgaan met de 

milieueffecten van rubbergranulaat op het water? Zo ja, hoe gaan zij 
hiermee om? 

 
  



 

 
Onze fractie zou het waarderen als de antwoorden op de vragen in een 

eerstvolgende vergadering van de commissie SKK of het AB geagendeerd 

kunnen worden.  
 

Hoogachtend,  
 

Carlo Rutjes,  
Namens de fractie van Water Natuurlijk.  


